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Subject: Re: Werkgroep team 5.1.2e

Received: Thur 6/25/2020 11:20:14 AM

Beste Allen,

Bij deze de notulen van de werkgroep vanochtend. Vanaf volgende week beginnen mijn coschappen weer en zal ik dus

helaas uit het team stappen [JERERal de oak [EREvoor in ieder geval volgende week weer op zich nemen, wie

het daarna overneemt is nog in overleg.

Notulen

5.1.2e

Actiepunten:

overlegt metEEbver de terugko

fr contact op met

- Volgende week dinsdag kijke

papier te zetten wat voor iedereen werkbaar is.

aat in overleg metfREover de stand van zaken wat betreft doorlooptijd en koppelt het terug naar
* LCT stuurgroep: terugkoppelingfEXEINN

Zie bijlages stuurgroep dinsdag. Op de lange termijn moeten de laboratoria hun eigen taken weer op gaan pakken (bijvoorbeeld

de HPV labs). In de presentatie van het LCDK staan de uitgangspunten voor de nieuwe verdeling van de labs. De fase 2 labs worden

nu aangesloten op coronlT.

¢ Samenwerking (opschalings)labs

eling voor landelijke richtlijnen voor afspraken tussen labs en GGDen.

om een duidelijke afspraak te maken wie welke data nodig heeft en publiceert.

amen naar de handreiking voor GGDen, FRFRmaakt een opzet om iets op

Stromen tussen laboratoria en GGDen

SAFER er moeten landelijke richtlijnen komen over afspraken en stromen tussen labs, die door GGD-en en labs geaccordeerd moeten

worden.

Vanuit de gesprekken met GGDen komt naar voren dat het verleggen van stromen naar labs veel vragen oproept. Desondanks de

twee brieven van het RIVM is er veel rui verlegt metfREghierover en koppelen dit volgende week donderdag terug.

Er komen ook vragen over terugwerkende kracht van facturering van de eerste periode. BEYo- de site van de

rijksoverheid staat een factsheet met informatie.

Het stroomschema GGD-labs is ingevuld, er zijn wijzigingen op de huidige stromen. In de komende dagen wordt daar over

gecommuniceerd. Morgen een melding in de nieuwsbrief en elke GGD krijgt een op hand gemaakt handboek (uiterlijk maandag) na

telefonische toelichting.

GGDen zijn bang dat labs gaan procederen aan de GGD. Aanbestedingen die in het verleden zijn gedaan zijn niet van toepassing op

deze situatie, er is een contract maar de onderlinge afspraken zij niet goed op papier gezet.

Afschaling pandemielabs

Begin of eind juli gaan de HPV pandemielabs afschakelen, de stromen worden dan omgeleid naar nieuwe la os SiEeaat er vanuit dat

er een uitbesteding gedaan gaat worden door VWS voor de screeningstesten (alle testen die door teststraten/GGD-en gedaan

worden, de MML doen alle testen waar een arts tussen zit).

BE <= hoe is het met de uitvraag van de 3D stokjes, dit is doodgeadresseerd. Er zijn ook grote problemen met de

levering van huisjes, zelfs de reguliere non-covid testen zijn teruggeschroefd. Is een aandachtspunt voor het LCDK.

Inzet koeriers

Er moeten afspraken gemaakt worden (in contractvorm) die gerelateerd zijn aan de doorlooptijden van afname test tot registratie
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uitslag in coronlT (maximaal 24 klokuren waarbij de nacht ook mee telt). Hoe labs dat garanderen in relatie tot koeriers (de

werkwijzen verschillen erg per GGD) is hun eigen verantwoordelijkheid. Om doorlooptijden in zijn totaliteit te garanderen is er

in coronlIT een optie gemaakt om te selecteren als een client afwijkt van de eerst mogelijke testmogelijkheid.

Landelijke organisatie

BEwi graag in de LCT stuurgroep mededelen hoe de centrale afspraken van de landelijke organisatie is, zodat er lokaal/regionaal

gehandeld kan worden.

Volgende week dinsdag kij ce I sme naar de handreiking voor GGDen, [EEF maakt een opzet om iets op

papier te zetten wat voor iedereen werkbaar is.

¢ Landelijk aanmeld nummer/callcenter testen en burgerportaal

Callcenter:

- Inbound: geen problemen. In de ochtend om 8.00 een piek, waarna het rustig wordt.

- Qutbound: blijven problemen bestaan. 95% wordt bereikt, maar er blijken nog steeds mensen buiten de bellijst te blijven. Lek

1) belscript met afronden dossier, Lek 2) missende records worden niet aangeboden.

Burgerportaal: er is verschuiving van de lanceringsdatum, met name vanuit organisatorisch oogpunt.
E8ES er komt steeds meer

vraag om de testuitslag op papier te hebben. EEE Berichtgeving per SMS mag niet, [BFzegt dat het net zo onveilig is als mail. Op

papier versturen is uiteindelijk geen houdbare situatie.

Het belang om geen uitslag op papier te geven is alleen omdat er dan geen misbruik van gemaakt van kan worden. De

reden dat wij testen doen is public health.BES systeem is fraudegevoelig, dat is nou eenmaal zo. Eigenlijk is het systeem dat

nu is opgezet ook niet vergelijkbaar met zorg, een uitslag in coronlT is geen medisch dossier. We willen niet een maatschappij waar

om PCR verklaringen gevraagd gaat worden.

* Svz CoronlT

Geen mededelingen
e Afstemming ism BCO

Geen mededelingen
* Productiecijfers

Er moet nadere afstemming komen wie-wat rapporteert. [EE Communicatie heeft een lijn met RIVM ERF:Ineemt contact op

met [EERom een duidelijke afspraak te maken wie welke data nodig heeft en publiceert.

De laatste prognose van het aantal luchtweginfecties van RIVM dateert uit april. Er moeten nieuwe berekeningen komen wat de

testcapaciteit moet worden (met name van belang voor BCO) ERE dacht dati hier navraag naar ging doen, maar dit was niet

zo dus wordt teruggekoppeld doo EELS

* Communicatie/pers

BES 2diocommercials hebben nauwelijks tcename van de testaanvragen gegeven en de testbereidheid blijft laag. Daarom gaan er

nu tv-commercials ingezet worden. Deze zijn goedgekeurd en zullen vanaf maandag vertoond worden. Het gevaar dat er hierdoor

geen andere communicatievormen meer zijn is rekening mee gehouden. In het geval van een uitbraak wordt er internationaal wel

gezien dat de testbereidheid hoger wordt. Deze mededeling komt morgen in DPG en communicatie update. Op dit moment is de

boodschap alleen om je te laten testen bij klachten.

Op dit moment is de communicatie gefaseerd. Volgende stap is het portaal erbij betrekken.

Op moment van de vergadering is de technische briefing bezig vanHEE Het gaat voornamelijk over BCO. Daar gaan

persvragen over komen.

* Covid-vrij verklaringen reizigersspreekuur GGDen

Het is door de DPGen besloten dat dit niet op commerciéle basis gedaan wordt, BES stuurt de tekst door. Zelfs als er geen winst op

gemaakt wordt. Er zijn overal initiatieven die het commerciéle testen oppakken. Er gaat geen landelijke uitspraak gedaan worden

waar een GGD naar toe kan verwijzen als burgers naar covid-vrij verklaringen vragen.

+ Doorlooptijd testproces

CRSuaat in overleg metfREgover de stand van zaken en koppelt het terug naar ERB

Er wordt de vraag gesteld of het mogelijk is om analyses per doelgroepen te doen. Dat is mogelijk. Daar wordt opgestuurd bij het
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KCC.

De begroting is bijna goedgekeurd.
* Overige veel gestelde vragen/aandachtspunten

Wie is de aanvrager?

Juridisch gezien is het niet nodig. Maar labs gaan er wel vanuit dat de GGDen het zijn. Misschien toch iets op papier zetten

hierover. Volgende week maandag op de agenda.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

JEEN @ssdshor.ni>;
Onderwerp: Werkgroep team

Wanneer: donderdag 25 juni 2020 10:00-11:00.

Waar:

Deelnemen aan Microsoft Teams-vergadering

Meer informatie over Teams | Opties voor vergadering


